
Protokollsanteckning till Kommunfullmäktiges sammanträde 2022-12-07-08: 

Ärende 12: Redovisning från kommunstyrelsen av inneliggande 
avgivna motioner 

Vänsterpartiet har diskuterat förslaget till ny praxis som innebär att motioner äldre än ett år avskrivs. 
För Vänsterpartiets del är det viktigt att motioner som instrument att väcka frågor för 
kommunfullmäktiges ledamöter inte urholkas. Denna rätt är garanterad av kommunallagen och bör 
värderas högt av såväl den styrande konstellation som för oss partier i opposition. Kommunallagen 
anger vidare att motioner om möjligt ska besvaras inom ett år. Borås Stad har under lång tid haft en 
beredningstid för motioner som är längre än så. Med denna förändrade praxis vilar ett stort ansvar 
på den styrande konstellationen att utveckla en beredningsprocess så att motioner kan besvaras 
inom ett år. Vänsterpartiet har med detta som bakgrund beslutat sig för att acceptera denna nya 
praxis, men kommer att bevaka så att motioner inte rutinmässigt skrivs av istället för att behandlas 
inom ett år. 

Vi förbehåller oss därutöver rätten att återkomma med förslag som ligger i linje med de motioner 
från vänsterpartister som avskrivs i och med dagens beslut, om detta bedöms som relevant. 

 
För Vänsterpartiet i Kommunfullmäktige 

genom Stefan Lindborg, gruppledare 

 


